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§10
Ny idrottshall i Slakthusområdet. Utredningsbeslut
FSK 2017/349

Beslut
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets och
idrottsförvaltningens gemensamma förslag:

1. Fastighetsnämnden beslutar att ge fastighetskontoret i 
uppdrag att fortsatt utreda möjligheterna att uppföra en ny 
fullstor idrottshall i Slakthusområdet.

2. Fastighetsnämnden beslutar att ge fastighetskontoret i 
uppdrag att ta fram utredningar som underlag för 
inriktningsbeslut till en beräknad kostnad av 10 mnkr.

Handlingar i ärendet
• FSK 2017/349-1 Ny idrottshall i Slakthusområdet

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag till beslut
Nämnden föreslår (se beslutet).

Beslutsgång
Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt
kontorens gemensamma förslag.

Särskilt uttalande
Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson
rn.fl. (L) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande:

Slakthusområdet kan få en idrottshall och vi välkomnar en 
utredning av förutsättningarna för en ny stor idrottshall i 
Slakthusområdet med publikkapacitet på ca. 2000 personer 
som kompletterar Eriksdalshallen. Idrottshallen kommer att 
kunna nyttjas av både idrottsföreningar och skolor i området. 
Kopplat till utredningen ser vi det som angeläget att se över 
incitamentsstrukturema för idrottsinvesteringar i syfte att 
förbättra de ekonomiska prognoserna. Vår utgångspunkt är att 
investeringspengar ska användas till nya hallar och 
anläggningar och inte till fördyringar och höjda kostnader på
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redan beslutade projekt. Vår utgångspunkt är att hallar ska 
byggas som koncepthallar.

Ersättaryttrande
Hamid Ershad Sarabi (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i 
särskilt uttalande från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (L) 
och Henrik Sjölander m.fl. (M).


